
 

 

 

 

 

 

 

Samenvatting IKC-Raad vergadering woensdag 25 juni 2025  

Hieronder volgt een beknopt verslag van de belangrijkste onderwerpen die zijn besproken in deze 

vergadering:  

Bezetting IKC raad 
Er vertrekken een aantal leden, waar inmiddels ook vervanging voor is gevonden. In het nieuwe 
onderwijsjaar wordt u hierover geïnformeerd. De KC raad moet een bepaald aantal leden hebben, 
waarvan de helft oudergeleding is en de helft personeelsgeleding. Tevens moeten deze rollen zowel 
vanuit opvang, BSO en onderwijs worden vertegenwoordigd.  
 
Proces nieuwe directeur 
De KC raad is geïnformeerd over huidige stand van zaken betreft de zoektocht naar een nieuwe 
directeur.  
 
Locatie Laan van Nederhoven 
* Technische staat: sommige ouders maken zich zorgen over de staat van het gebouw. Hierover 
wordt frequent gesproken met de bestuurder van PIT.   
* Verbouwplannen: de wc’s worden aangepakt en er gaat onder andere geverfd worden in de 
zomerperiode. 
*Gym op locatie LvN: het speellokaal op deze locatie is voor groep 1/2. Het is voor komend 
onderwijsjaar (weer) gelukt om déze groepen twee keer per maand gym te kunnen bieden in de 
gymzaal op de Bazuinstraat. 
Groep 3 gymt twee keer per week in de gymzaal op de Bazuinstraat. Er wordt nog verder gepuzzeld 
hoe het praktisch precies vormgegeven wordt. 
*Wijziging aanvangstijden: we starten met de constructie van de inlooptijden. Dit zal na de eerste 
twee weken in de KC raad geëvalueerd worden én met ouders. Er is uitleg gegeven over alle 
consequenties die komen kijken bij een daadwerkelijke verandering in onderwijstijden.  
De school hoopt met de huidige constructie flexibiliteit aan ouders te geven, doordat zij vrij zijn in de 
volgorde van het brengen van hun kinderen. Dit lijkt voorlopig de best passende oplossing, voor 
zowel ouders als personeel. 
 
Formatie 
We staan er goed voor. Helaas is er op de valreep een vacature ontstaan. Als de formatie al rond 
was, dan was deze op verzoek van sommige ouders tijdens de inloopochtend, eerder 
gecommuniceerd. Dat lukt nu helaas niet.  
 
IKC raden van De Notenbalk en De Rank  

In verband met de administratieve fusie van bovengenoemde kindcentra, wordt aandacht besteed 



aan vormgeving en samenwerking van beide IKC raden. Er vinden vergaderingen plaats waar een 

aantal IKC raadsleden aan deelnemen.  

Overig 

Het is kort gegaan over het naderende jaarverslag en over de mogelijkheid om als IKC lid een MR 

cursus te volgen.  

Communicatie 

De verhuizing van Doerak naar de Laan van Nederhoven zal op zaterdag 11 oktober 2025 

plaatsvinden. Op maandag 13 oktober zal de start op deze locatie zijn. 

 
Op 21 en 22 augustus wordt de inboedel van het jonge kind gedeelte verhuisd naar de Laan van 
Nederhoven. In de laatste week van de vakantie zal het op deze locatie worden ingericht.  
 

De Notenbalk krijgt op locatie Bazuinstraat tijdens de zomervakantie een nieuw dak.  

Contact met de IKC-raad  

Voor vragen, opmerkingen, suggesties, etc. kunt u contact opnemen met de IKC-Raad via dit e-

mailadres: kcr@notenbalk-zwijndrecht.nl. Mocht u een vergaderpunt willen inbrengen, dan kunt u dit 

ook melden via dit e-mailadres. Ook kunt u uiteraard één van de leden aanspreken.   

   

De volgende vergadering is op dinsdag 23 september 2025.  
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